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Van: Werkgroep Bankjes Terug. 

Aan: het college van Gedeputeerde Staten van de Provincie Zeeland. 
Aan: Provinciale Staten van de Provincie Zeeland. 

Betreft; verw/ijdering vier bankjes en vuilnisbakken bij het Jaagpad aan het Kanaal door Walcheren. 

Middelburg, 30 november 2018. 

Geacht college, geachte Staten, 

Onlangs zijn vier bankjes met vuilnisbakken aan het Jaagpad aan het Kanaal door Walcheren door U 
w/eggehaald en is ons vanuit ambtelijke Provinciale zijde medegedeeld dat deze bankjes, met 
inbegrip van de erbij geplaatste vuilnisbakken, niet terugkomen op de oude locaties, vanwege 
(kennelijk door de Provincie geconstateerde) overlast en dat er slechts een enkel bankje terugkomt 
aan het jaagpad bij het gebouw van Rijkswaterstaat. 

Wij brengen het volgende onder uw aandacht. 
De weggehaalde bankjes en vuilnisbakken voorzagen duidelijk in een behoefte. 
Voor veel ouderen waren de betreffende bankjes belangrijk om even uit te rusten. 
Een aantal ouderen maakte bovendien structureel gebruik van deze bankjes. 
Daarnaast werd er veel gebruik gemaakt van de bankjes door wandelende en/of fietsende toeristen. 
Dat alles is nu niet meer mogelijk. Een en ander kan, zoveel moge helder zijn, ten enenmale niet 
ondervangen worden door een enkel bankje op een andere piek. 
Op deze wijze wordt naar onze mening de leefbaarheid op en bij het jaagpad ernstig aangetast en 
begint het jaagpad te verloederen. 
Van enige overlast of van vandalisme aangaande de bankjes is ons voorts als gebruikers niets 
gebleken. 
Ook bij navraag bij de politie in dit verband bleek dat hen daarover in het geheel niets bekend was. 
Zo er al überhaupt sprake zou zijn geweest van vermeende overlast door hangjongeren, dan is het 
verwijderen van bankjes en vuilnisbakken kennelijk het nieuwe beleid van de provincie Zeeland ter 
bestrijding van die overlast. 
Dat weigeren wij vooralsnog te geloven. 
Voor wat betreft de weggehaalde vuilnisbakken is eveneens duidelijk dat zij in een flinke behoefte 
voorzagen. Nu wordt er ter hoogte van de weggehaalde bankjes vuil gegooid in het Kanaal door 
Walcheren en liggen er resten van kapotte flessen op het jaagpad en ernaast. Ook dat kan toch niet 
de bedoeling zijn. 
Het jaagpad is tenslotte een belangrijke en drukke route, bv voor fietsers m.b.t. school en/of werk. 
Deze fietsers moeten het, als het donker is, zonder enige straatverlichting stellen. 

Op grond van het voorafgaande hebben wij de volgende vragen aan U. 
Waarom heeft U, kennelijk zonder enig voorafgaand overleg met belanghebbenden, deze bankjes en 
deze vuilnisbakken verwijderd? 
Wat heeft U eigenlijk bezield en mag dat allemaal zomaar? 
Zo U al (zo te zien als enige) overlast hebt geconstateerd door hangjongeren, waarom bent u dan 
niet allereerst het gesprek met hen aangegaan i.p.v. deze bankjes en vuilnisbakken weg te halen? Is 
dat wel verstandig en strookt een en ander wel met uw eigen beleid? 
Hoe ziet U het verwijderen van bankjes en vuilnisbakken in het kader van de door U zo fel 



gepropageerde leefbaarheid? 
Wat gaat U doen aan de (mede door uw handelwijze ontstane en toenemende) onveiligheid en/of 
verloedering op het jaagpad? Bent u in dit verband ook bereid om verlichting op het jaagpad aan te 
leggen ? 

Tenslotte verzoeken wij u dringend om af te zien van uw voornemen om een enkel bankje terug te 
plaatsen op een andere plek en vragen wij U om, vooruitlopend op andere mogelijke 
maatregelen, in ieder geval deze vier bankjes met inbegrip van vuilnisbakken zo spoedig mogelijk 
terug te plaatsen op de vroegere (oude) locaties. 

Wij verwachten binnen veertien dagen antwoord van U, zowel op onze vragen als op ons verzoek. 

In afwachting van uw antwoord. 

Hoogachtend, 
Namens de werkgroep Bankjes Terug, 




